
Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage
Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances 
Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

April 1, 2002 Le 1 avril 2002

2001 2002 % chg
On Feed March 1 1,204,531   1,118,725 92.9  Au pâturage le 1er mars, 2002
Placed on Feed During March 293,641      188,930 64.3  Bovins mis au pâturage en mars
Fed Cattle Marketed During March 189,171      190,882 100.9  Ventes de bovins engraissés en mars
Other Disappearances During Mar. 33,655        27,364 81.3  Autres fins en mars
On Feed April 1, 2002 1,275,346   1,089,409 85.4  Au pâturage le 1er avril, 2002

March, 2002 Mars 2002

2001 2002 2001 2002 2001 2002
Less than 600 / Moins de 600 8,452          7,019 10,280   7,727 18,732         14,746
600 - 699 19,119        20,958 20,970   14,244 40,089         35,202
700 - 799 58,443        37,937 40,596   27,654 99,039         65,591
800 and over / 800 et plus 84,368        49,790 51,413   23,601 135,781       73,391

Total 170,382      115,704 123,259 73,226 293,641       188,930

On April 1, 2002 the number of cattle on feed in Alberta and Saskatchewan was 1,089,409 head, down 12% from
the same time last year.  Marketings were smaller this March compared to last with fewer kill days in the month due
to shceduled dark days reducing kill as well as the Easter Holiday in March rather than April this year.  Placements
were smaller this month due to several factors, the cold weather throughout March resulted in less feeders offered
through Auction market trade when compared to last year.  As well 60,000 head of feeders were exported compared 
to 35, 000 in March, 2001.  The larges change was on feeders over 800 lbs.  with 62,000 head less placed during 
March 2002.  -DM

Au 1er avril 2002, le nombre total d'animaux mis au pâturage en Alberta et Saskatchewan était de 1,089,409 sujets, 
une baisse de 12% comparé à l'année précédente.  Le marché est à la baisse en mars comparé au mois précédent 
avec moins de jour d'opération d'abattage à cause de la cédule des journées courtes et le congé de Pâques en 
mars.  Le total de placements ce mois était à la baisse à cause de plusieurs facteurs, les températures froides avec 
un résultat moins de bovins d'engraissement sur offre aux ancans comparé à l'année dernière.  Bien que l'exporta-
tions de bovins d'engraissements 60,000 sujets comparé à 35,000 sujets en mars 2001.  Le gros changement était 
les bovins d'engraissement 800 livres et plus avec 62,000 sujets de moins en place durant mars 2002.  -DM
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Steers / Bouvillons Heifers / Taures Total

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage
Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids


